
                                         P R O T O K Ó Ł  nr  LXI/2014

z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 10.11.2014r.

Miejsce obrad   -   sala w Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie;

Godzina rozpoczęcia  -  10.00

W obradach  sesji uczestniczyło 14 radnych – zgodnie z załączoną listą.

Obrady LXI sesji otworzył pan Zbigniew Chlubicki, który stwierdził prawomocność 
obrad dzisiejszej sesji.

Do punktu 2.
Porządek obrad przyjęty został bez uwag. Porządek obrad stanowi załącznik do 
protokółu

Do punktu 3.
Protokół z obrad poprzedniej sesji przyjęty został przez Radę  jednogłośnie.

Do punktu 4.
Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami Rady;

Pan Lech Jan Nitkowski:
-dziś jest otwarcie  nowego (po rewitalizacji) obiektu, który znajduje się w budynku 
byłego kościoła ewangelickiego;
-uczestniczyłem w dwóch zebraniach mieszkańców Barczewa;
-wyłożyliśmy drogę na Placu Pocztowym w Barczewie;
-wyłożyliśmy podwórko  na ulicy Armii Krajowej;
-wykonaliśmy wszędzie, tam gdzie zaistniała potrzeba, schody przy budynkach, 
które stanowią dojścia;
-sądzę, że w przyszłym roku wykonamy tą  drogę od Biedronki  aż do mostu
na ulicy Mickiewicza;

Do punktu 5.

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie przedstawili
sprawozdania z działalności poszczególnych komisji;

Do punktu 6.

Pani Paulina Zalewska-Wójcik  przedstawiła wyjaśnienia do projektu uchwały

Pan Edward Maciejewski – opinia Komisji  jest pozytywna.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:



                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LXI(407)14

w  sprawie  wprowadzenia zmian w Uchwale nr XXX(243)98 w sprawie określenia 
zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy i 
stosowania umownych  stawek oprocentowania przy bezprzetargowej sprzedaży 
lokali użytkowych.

Do punktu 7.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Anna Gędas.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna;l

Rada Miejska    j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                         U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  LXI(408)2014

w sprawie  uchwalenie Rocznego  programu współpracy gminy Barczewo z 
organizacjami pozarządowymi na 2015 rok.

Do punktu 8.

Wyjaśnienia przedstawiła Skarbnik Miasta pani Dorota Kondratowicz, która 
powiedziała: proponujemy pozostawienie stawki na poziomie ubiegłorocznym czyli  
52,50zł.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest  pozytywna;

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa jest również pozytywna;

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   LXI(409)14

w  sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów  obliczenia podatku 
rolnego na 2014 rok.

Do punktu 9. i do punktu 10.

Wieloletnia Prognoza Finansowa (zmiana)

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Tomasz Michałowski:
-Gmina za wywóz nieczystości zapłaciła 1.300.000zł. Chciałbym uzyskać 
informację ile Spółka ZUK otrzymuje  za zrzut nieczystości oraz jak dysponuje tym 
zebranym materiałem;



Pan Lech Nitkowski:
-w przyszłym roku to Gmina zapłaci za przejazd przez bramę. Teraz to spółka  
wybiera sobie odbiorcę z którym podpisuje umowę. To o co pan pyta  narusza 
chyba tajemnicę handlową. Oni sami negocjują ceny. 

Pan Dariusz Jasiński:
-jesteśmy w roku przełomowym. Przetarg będzie podpisany do końca lipca 
przyszłego roku. W umowie zawarty będzie zapis mówiący o tym, iż będzie 
możliwe przedłużenie terminu wywozu nieczystości, ponieważ nie jest wiadome 
kiedy dokładnie ruszy zakład, który obsługiwał będzie 37 naszych gmin.

Pan Zbigniew Chlubicki:
-Gmina jako zamawiający ustala tylko kwotę w przetargu.

Pan Tomasz Michałowski;
-my uchwaliliśmy Regulamin wywozu nieczystości. Prośba aby pan zwrócił uwagę 
na to aby częstotliwość wywozu w mieście była częstsza. Jeśli trzeba zmienić 
regulamin  to należy to zrobić.

Pan Lech Nitkowski:
-myślę, że pora aby zadbać o punkty zbioru odpadów , o ich wygląd;

Pan Dariusz Jasiński:
-myślę, że ZUK może wywozić częściej. Ale należy zdawać sobie z tego sprawę, że
stawka dla mieszkańca za wywóz będzie wyższa;

Pan Andrzej Moszczyński:
-to niech się zadzieje po przetargu;

Pan Edward Maciejewski:
-ZUK jest Spółką gminną i uważam, że nie powinno być tajemnicą  jakie mają  
wpływy z surowców wtórnych.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LXI(410)14

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata  
2014-2023.

Zmiana budżetu na 2014r:

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Tomasz Michałowski:



-czego dotyczył wniosek dyrektora Centrum Kultury i Promocji Gminy dot. 
przyznania kwoty 31.300zł?

Pani Mariola Łukowska-Juckiewicz:
-budżet planowany jest w okolicach miesiąca września roku ubiegłego. Teraz 
okazuje się, że nam niestety brakuje.

Pan Jarosław Bonus:
-kwota ta potrzebna jest na opłatę energii – 6 tyś.zł, 1.700zł – ścieki, nieczystości
2,500zł, materiały i reklamy – 5.000zł, telefon i internet (świetlice wiejskie)
4.000zł, inne zewnętrzne usługi – 6.400zł, ZAIKS – 1.500zł.
Nasza Komisja Promocji dokładnie to przeanalizowała i opiniuje pozytywnie.

Pani Dorota Kondratowicz:
-przystępując do prac nad projektem budżetu, który obowiązywał będzie w 
przyszłym roku wskazujemy jak jednostki nasze mają sporządzać swój budżet bez 
uwzględniania inflacji. CKIPGm utrzymuje się tylko z dotacji i może zdarzyć się
taka sytuacja.

Pan Michałowski :
-jest to duża kwota. Pani dyrektor jest menadżerem i powinna starać się o środki 
zewnętrzne. W związku z tym, że jest taka sytuacja w przyszłej kadencji należy 
zastanowić się nad tym aby Centrum Kultury przekazać do prowadzenia przez 
Stowarzyszenie.

Pani Mariola Łukowska-Juckiewicz:
-traktuję to jako  wystąpienie przedwyborcze wobec mojej osoby.

Pan Jan Sulński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   LXI(411)14
w sprawie zmiany budżetu na 2014r.

Do punktu 11.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   LXI(412)14
w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu w celu 
funkcjonowania Powiatowej Szkoły  Muzycznej I stopnia w Dywitach, Filia w 
Barczewie – zakup fortepianu.



Do punktu 12. - nie było

Do punktu 13. - nie było

Do punktu 14. - nie było

Do punktu 15.

Pan Zbigniew Chlubicki podziękował wszystkim Sołtysom za współpracę. 
Podziękował również wszystkim   pracownikom urzędu  za współpracę.

Pan Lech Jan Nitkowski:
-jest to czas zadumy. Z niektórymi pracujemy bardzo długo, z niektórymi 4 lata. 
Każdy ten okres trzeba inaczej oceniać. Każda  kadencja jest inna. Z pewnością
nie wszystko udało się zrealizować ale osiągnęliśmy inną jakość. Dziękuję za 
wszystko i życzę kolejnych lat pomyślności;

Pani Krystyna Szter podziękowała  w imieniu radnych powiatowych za współpracę.

Pan Edward Maciejewski:
-proszę poprawić (w ramach 24 tysięcy zł przeznaczonych na drogi) ulicę 
Lawendową z Nikielkowa w kierunku  Wójtowa. Dziękuję za współpracę  radnym, 
burmistrzom, kierownikom jednostek, sołtysom. Jeżeli kiedykolwiek kogoś uraziłem,
to bardzo przepraszam.

Pan Tomasz michałowski:
-4 lata temu otrzymaliśmy prezenty od ZBK. Teraz również. Dziękuję pani dyrektor 
ZBK, z którą współpraca była bardzo przyjemna i owocna.

Pani Mirosława Jasińska:
-bardzo wszystkim dziękuję za współpracę.

Pani Beata Łoposzko:
-ja również chciałam wszystkim podziękować za pomoc i współpracę.

Do punktu 16.
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku ze zrealizowaniem porządku posiedzenia 
zamykam obrady LXI/14 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Protokółowała:
Barbara Kwapis                                              Przewodniczący
                                                                       Rady Miejskiej w Barczewie
                                                                       Zbigniew Chlubicki                                
 


